

In Cremona, Birel ART lived up to its reputation by winning the WSK Super Master Series KZ2 Championship thanks to Cristian Bertuca. Matteo Viganò, the driver from the Leclerc by Lennox Racing team, won the Final, Bertuca accompanied him on the third step of the podium, five Birel ART / TM finished in the top 10 and Freddie Slater, holder of the pole position, followed in 11th place. To top it all off, the FIA International Karting Ranking places three Birel ART Racing drivers in the top three positions in KZ2 - Bertuca, Vasile and Slater.

The conclusion of the WSK Super Master Series took place last weekend at the Cremona circuit. The battle was superb in KZ2 with the "Red Passion" dominating. Sunday was a memorable day for Birel ART Racing and Leclerc by Lennox

Racing. To add to the success, Gerasim Skulanov and Noah Wolfe put in convincing performances in OK-Junior in their fight for the top 10.



It was a pleasure for us to see Matteo Viganò's victorious comeback in the Final. Giuseppe Palomba and Alessio Piccini were 6th and 7th, Daniel Vasile was 11th, before their hopes were dashed in the Final. Nevertheless, the overall performance of the Birel ART / TM karts was exceptional.

"Gerasim Skulanov showed pleasing determination in OK-Junior, despite a difficult first heat. He came 2nd in his Prefinal and finished 12th in the Final. Kit Belofski's progress was not rewarded in the Final where he started 11th, two places behind Noah

Wolfe of the Leclerc by Lennox Racing team. However, these performances mark a very significant evolution of our potential in this category".

The Birel ART Racing team will now set off to learn about the Třinec track in the Czech Republic next weekend for the Champions of the Future Euro Series, a preparatory event for the FIA Karting European Championship - OK & OK-Junior, the second round of which will take place at the same circuit two weeks later.



"It was a great confirmation of Birel ART's potential in KZ2", pointed out Riccardo Longhi, Team Manager Birel ART Racing. "Freddie Slater proved once again his speed by taking pole position in Qualifying. Delayed by a DNS in the first heat, he made impressive comebacks in the Prefinal and final to take 9th place in the Final. Cristian Bertuca followed a solid run in the top five before finishing in P3 and winning the championship.



A Cremona, Birel ART è stata all'altezza della sua fama vincendo il campionato WSK Super Master Series KZ2 grazie a Cristian Bertuca. Matteo Viganò, pilota del team Leclerc by Lennox Racing, ha vinto la finale, Bertuca lo ha accompagnato sul terzo gradino del podio, cinque Birel ART / TM sono finiti nella Top-10 e Freddie Slater, autore della pole position, ha seguito all'11° posto. Per finire, il FIA International Karting Ranking colloca tre piloti Birel ART Racing nelle prime tre posizioni in KZ2, Bertuca, Vasile e Slater.

La conclusione della WSK Super Master Series si è svolta lo scorso fine settimana sul circuito di Cremona. La battaglia è stata superba nella KZ2, con la "Red Passion" che ha dominato. Domenica è stata una giornata memorabile

per Birel ART Racing e Leclerc by Lennox Racing. Per non lasciarsi mancare nulla, Gerasim Skulanov e Noah Wolfe hanno offerto prestazioni convincenti nella OK-Junior nella loro lotta per la Top-10.



È stato un piacere per noi assistere alla vittoriosa rimonta di Matteo Viganò in finale. Giuseppe Palomba e Alessio Piccini erano 6° e 7°, Daniel Vasile 11°, prima che le loro speranze si infrangessero in finale. Tuttavia, le prestazioni complessive dei kart Birel ART / TM sono state eccezionali.

Gerasim Skulanov ha mostrato un piacevole vigore nella OK-Junior, nonostante una prima manche difficile. È arrivato secondo in prefinale e si è piazzato 12° in finale. I progressi di Kit Belofski non sono stati premiati in finale, dove è partito 11°, due

posizioni dietro Noah Wolfe del team Leclerc by Lennox Racing. Tuttavia, queste prestazioni mostrano un'evoluzione molto significativa del nostro potenziale in questa categoria".

Il team Birel ART Racing partirà ora alla scoperta della pista di Třinec, in Repubblica Ceca, il prossimo fine settimana per la Champions of the Future Euro Series, un evento preparatorio per il Campionato Europeo FIA Karting - OK & OK-Junior, la cui seconda prova si svolgerà sullo stesso circuito due settimane dopo.

BIRELART.COM



"È stata una grande conferma del potenziale di Birel ART nella KZ2", ha sottolineato Riccardo Longhi, Team Manager Birel ART Racing. "Freddie Slater ha dimostrato ancora una volta la sua velocità conquistando la pole position nelle qualifiche. Ritardato da un DNS nella prima manche, ha effettuato delle rimonte impressionanti in prefinale e in finale per conquistare il nono posto in finale. Cristian Bertuca ha seguito un solido percorso nella Top-5 prima di concludere in P3 e vincere il campionato.



À Cremona, Birel ART a fait honneur à sa réputation en remportant le championnat KZ2 de la WSK Super Master Series grâce à Cristian Bertuca. Matteo Viganò, pilote du team Leclerc by Lennox Racing avait gagné la finale, Bertuca l'accompagnait sur la 3e marche du podium, Cinq Birel ART / TM terminaient dans le top 10 et Freddie Slater, auteur de la pole position, suivait au 11e rang. Pour couronner le tout, le Classement International Karting de la FIA place trois pilotes du Birel ART Racing aux trois premières positions de la KZ2, Bertuca, Vasile et Slater.

La conclusion de la WSK Super Master Series s'est déroulée le week-end dernier sur le circuit de Cremona. La bataille était superbe en KZ2 avec une belle domination de la "Red Passion". Jour des finales, le dimanche a été mémorable

pour Birel ART Racing et Leclerc by Lennox Racing. Pour ne rien gâcher, Gerasim Skulanov et Noah Wolfe réalisaient des performances convaincantes en OK-Junior dans leur lutte pour le top 10.



« Ce fût une belle confirmation du potentiel de Birel ART en KZ2 », pointait Riccardo Longhi, Team Manager Birel ART Racing. « Freddie Slater a prouvé une nouvelle fois sa rapidité en réalisant la pole position des essais qualificatifs. Retardé par un DNS en première manche, il a effectué des remontées impressionnantes en préfinale et finale pour prendre la 9e position finale. Cristian Bertuca suivait un parcours solide dans le top 5 avant de conclure en P3 et de remporter le championnat.

C'était un plaisir pour nous d'assister au retour victorieux de Matteo Viganò lors de la finale. Giuseppe Palomba et Alessio Piccini étaient pointés 6e et 7e, Daniel Vasile était 11e, avant que leurs espoirs ne s'effondrent en finale. Néanmoins, la prestation globale des ensembles Birel ART / TM a été exceptionnelle.

Gerasim Skulanov a montré une vigueur réjouissante en OK-Junior, malgré une 1re manche difficile. Revenu second de sa préfinale, il a pu terminer 12e de la finale. La progression de Kit Belofski n'a pas été récompensée en finale d'où il partait 11e, deux

places derrière Noah Wolfe du team Leclerc by Lennox Racing. Ces performances marquent cependant une évolution très sensible de notre potentiel dans cette catégorie ».

Le team Birel ART Racing va maintenant partir à la découverte de la piste de Třinec en République Tchèque le week-end prochain à l'occasion de la Champions of the Future Euro Series, préparatoire au Championnat d'Europe FIA Karting – OK & OK-Junior dont la seconde épreuve se déroulera sur le même circuit deux semaines plus tard.

